
Protokoll från styrelsemöte nr 8  

 2014 – 09 - 18 

i Orkesta Hembygdsförening 
 

Närvarande: Marie-Louise Jansson, Hans Larsson, Peter Scherdin, Peter Rimbe, Susanne Lindstedt, 

Peter von Schultz, Lotta Forsberg, Gunilla Forsberg, Åsa Westberg. 

Förhindrade: Anita Melinder, Roland Janson, Gunnar Bergsten, Elisabet Wass, Eva Söderqvist, Gunnar 

Sundqvist. 

 

1. Mötet öppnades och ordförande Marie-Louise Jansson hälsade den något decimerade 

skaran välkommen. 

2. Föregående mötesprotokoll genomgånget och lagt till handlingarna. 

3. Ekonomi. Kassören, som meddelat förhinder, hade lämnat en skriftlig rapport . Kostnaden för 

den nyligen utbytta varmvattenberedaren var inte inräknad. 

4. Månadsvärdar – uthyrning.  

Oktober – Eva 

November/December – Lotta och Gunilla delar systerligt, och efter eget gottfinnande, på 

uppdraget. 

 

Uthyrning i oktober: 

   6/10 Föreningsmöte Kulla Samfällighet 19-22 

   7/10 Sockenrådet 19-21 

11-12/10 Fotoutställning 

13/10 Meditationskurs M Rydell 18.30 - 21.30 

18/10 Fest L-G Åkerström 

23/10 Styrelsemöte 18.30 

25/10 Barnkalas O Ramberg 



26/10 Dop M Svedberg 

27/10 Meditation M Rydell 18.30 - 21.30 

V 43. Städvecka 

 

5. Genomförda aktiviteter. 

Pilgrimsdag i Frösunda – föreningen fanns representerad med fotoskärmarna, uppdaterade 

med bilder från årets SKUFF-grupp. 

6. Kommande aktiviteter. 

Föreningens första fotoutmaning, med temat ”Mitt Orkesta”, avslutas 11-12 okt. med en 

utställning i bygdegården. 57 vackra bilder fick vi in och besökarna röstar fram vinnaren i 

respektive klass. Två presentkort och en fotobok utgör vinsterna. Montering – Palle 

Hängning fred. kväll. Lollo, Lotta, Gunilla, Åsa – bakar till serveringen. 

Städvecka planeras v 43. Vi fortsätter att städa och röja runt gården. 

6-7/12 Adv.firande och konstutställning. Förslag att i år bjuda in Arne Lind, Fanny Larsson och 

Mia Andersson. 

11/1 Julgransplundring 

 

7. Renovering – åtgärdat. Varmvattenberedaren trasig och utbytt mot en ny. 

8. Renovering – kommande. Lottståndet flyttas ”snett bakåt” för att ge mer utrymme för 

dansen runt midsommarstången. 

9. Takrenovering – projektgruppen. Ingen rapport. 

 Vi ber kassören undersöka våra marginaler för återbetalning av ett ev. banklån. 

10. Boulebana – undersökningen om lämplig plats fortsätter. 

11. Ungdomsprojekt – ingen rapport. 

12. Övrigt 

Förfrågan om att hyra lokalen återkommande för dansrepetitioner. Styrelsen är positiv, 

kostnad 100kr/tim. 

Uppdras åt Gunnar Sundqvist att undersöka vad det skulle kosta att ansluta gården till 

bredband genom Vallnet. 

Hans Larsson meddelar att han p.g.a. tidsbrist slutar i styrelsen vid kommande årsmöte. 



13. Nästa möte hålls 23/11 kl. 18.30 

14. Mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 

……………………………………..  ………………………………………… 

Åsa Westberg   Marie-Louise Jansson 

sekreterare   justeras 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


